
 

 

Agendapunten 
 

1. Opening en mededelingen 

 Vaststellen van de agenda 
Bij de opening van de vergadering is een aanpassing in de agenda doorgevoerd: agendapunt 6 

is naar voren gehaald, en zal na agendapunt 2 worden behandeld. De voorzitter heeft bij 

aanvang geconcludeerd dat de opkomst vandaag niet heel hoog is, en vraag hiervoor 

aandacht voor volgende bijeenkomsten. Het is belangrijk om er te zijn. 

 
 De concept Termijnagenda voor 2023   

De Algemene Vergadering heeft kennisgenomen van de Termijnagenda voor 2023 zoals deze 

naar de raden en staten is verzonden. Ook is een korte terugkoppeling gegeven van de 
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bespreking van de Termijnagenda in de MRA Raadtafel. Daar was begrip voor de notie dat het 

gezien de feitelijke en informerende aard van het document wellicht niet logisch is om 

hiervoor een procedure van wensen en opvattingen te hanteren, maar adviseert men toch 

om dit nu voor het overgangsjaar wel te doen. In de algemene vergadering is het belang van 

duidelijke en transparante procedures onderschreven, en deelt men de suggestie van het 

Bestuur om het advies van de MRA Raadtafel op te volgen. Daarbij moeten ook goed de 

verwachtingen worden gemanaged over wat het document nu precies is. De Algemene 

Vergadering ziet het als een goed instrument om het inhoudelijke gesprek in raden en Staten 

te bevorderen. 

 

 MIRT 
In de vergadering is ook een toelichting gegeven op de resultaten van het MIRT-proces zoals 

we dat gezamenlijk met het Rijk doorlopen hebben. Als regio heeft de MRA grote successen 

geboekt, mede doordat we in het goedgekeurde pakket ook een aantal nationale problemen 

oplossen. Hoewel ze niet in alle gemeenten direct neerslaan, dragen de bedragen die we 

hebben ontvangen bij aan de verbetering van het gehele mobiliteitssysteem van de regio. Als 

netwerk hebben we dit echt goed aangepakt, de goede voorbereiding op regionaal niveau 

was in dit geval de sleutel tot succes. We steunen elkaar in elkaars problemen om tot een 

oplossing te komen waar iedereen tevreden mee is. In de Algemene Vergadering is daarbij 

aangestipt dat we er nog niet helemaal zijn: met name in de Oostflank zijn nog een aantal 

issues waar een goede oplossing voor moet komen. Ook daar moeten we samen sterk in 

staan: het helpt om te zeggen dat je zonder een deal over de Oostflank ook geen deal met de 

MRA hebt. Ook vanuit Den Haag zijn positieve geluiden ontvangen over de aanpak zoals we 

die in de MRA hebben gedaan. 

 

 Deelregionale vertegenwoordiging in de Platforms 
Vanuit het Bestuur is de zorg gedeeld over uitbreiding van de deelregionale 

vertegenwoordiging in de Platforms. Op een aantal plekken ziet het Bestuur dat gemeenten 

graag zelf in de platforms zitting willen nemen, en dat daardoor het aantal gemeenten per 

deelregio toeneemt in de Platforms. Dat is onwenselijk voor de slagkracht van de Platforms. 

De kracht van de MRA-samenwerking zit hem ook juist in de deelregionale samenwerking. 

 
| Afspraak 1.1 | - In het Bestuur is afgesproken dat het Bestuur een signaal afgeeft aan de 

Platforms over het belang van de deelregionale vertegenwoordiging en het slagvaardig 

houden van de Platforms 

 



 

2. Vaststellen terugkoppeling AV 21 september 2022  
Naar aanleiding van de terugkoppeling van de vorige bijeenkomst is in de Algemene 

Vergadering bezwaar gemaakt tegen een regel uit de terugkoppeling, de passage over dat als 

je niet in stemt met de begroting, dat dat dan betekent dat je uit de MRA-samenwerking 

stapt. De Algemene Vergadering benadrukt dat hoewel dit uiteindelijk klopt, en het niet zo 

kan zijn dat de deelnemers per onderwerp bepalen of ze bijdragen of niet, er nog wel een 

lange weg zit voordat een deelnemer er uit moet stappen. We gaan dan altijd eerst met 

elkaar in gesprek. De terugkoppeling zal hierop niet worden aangepast, maar deze notie 

wordt wel opgenomen in de terugkoppling van de huidige vergadering. 

| Afspraak 2.1 | - De terugkoppeling van de bijeenkomst van 21 september 2022 is 

vastgesteld. 

 

3. Vaststellen Meerjarenbegroting 2021-2024  
In de Algemene Vergadering is besproken hoe de Meerjarenbegroting en de nota van 

beantwoording zijn geland bij de verschillende deelnemers. In zijn algemeenheid is 

waardering uitgesproken voor de nota van beantwoording, en het inzicht dat daarmee is 

gegeven in hoe we omgaan met de ingebrachte wensen en opvattingen. 

Een van de opmerkingen die is gemaakt is dat de raden graag inzicht willen hebben in hoe 

bestedingen uit het Aanjaagdbudget tot stand komen. Hierover is afgesproken dat in de 

eerstvolgende bijeenkomst van het Bestuur een voorstel voor de werking van dit budget 

geagendeerd wordt. Deze notitie zal vervolgens ook voor alle deelnemers beschikbaar 

worden gemaakt via de MRA-website. 

De Algemene Vergadering heeft de Meerjarenbegoting voor de periode 2021-2024 

vastgesteld, onder voorbehoud van een klein aantal gemeenten bij wie de 

Meerjarenbegroting pas na de bijeenkomst van de AV in de gemeenteraad geagendeerd is. 

| Afspraak 3.1 | - De Meerjarenbegroting over de periode 2021-2024 is vastgesteld. 

 

4. Terugkoppeling Raadtafel 8 november 
In de Algemene Vergadering is een terugkoppeling gegeven van de bijeenkomst van de 

Raadtafel van 8 november. Daarbij is waardering uitgesproken voor hoe de Raadtafel 

functioneert. Er is een grote mate van betrokkenheid bij de leden van de Raadtafel, en men is 

zich goed bewust van de rol die zij hebben op het proces (en niet op de inhoud). De Raadtafel 

hecht er aan om op gezette tijden contact te hebben met bestuurders uit de verschillende 



 

MRA gremia, dus zullen zo nu en dan iemand uitnodigen. Daarbij gaan zij zelf uiteraard ten 

allen tijde over hun eigen agenda.  

5. Terugkoppeling heidag MRA Bestuur  
Vanuit het Bestuur is een toelichting gegegeven op de heidag die zij met elkaar hebben 

gehad. De leden van het Bestuur hebben dit ervaren als een hele zinvolle middag. Het was erg 

goed voor de teamvorming. In MRA verband moeten we goed nadenken over dergelijke 

informele momenten, dit versterkt de samenwerking uiteindelijk enorm.  

Het Bestuur heeft uitgesproken tijdens de heidag dat zij echt een rol willen spelen om de MRA 

Samenwerking een stap verder te brengen. Zij zien daarbij de inhoudelijke rol primair bij de 

Platforms, en zien voor zicht zelf een rol als aanjager en verbinder.  

Tijdens de heidag zijn ook twee thema’s besproken, Waterstof en onderwijs en arbeidsmarkt. 

Deze gesprekken hebben al concrete acties opgeleverd, en ook input voor het traject van de 

nieuwe MRA Agenda.  

 

6. Implementatie Samenwerkingsafspraken  
De projectleider voor de implementatie van de samenwerkingsafspraken heeft in de 

Algemene Vergadering een presentatie gegeven over de huidige stand van zaken van deze 

implementatie. Naar aanleiding daarvan is hierover in de Algemene Vergadering kort een 

gesprek gevoerd. 

Een van de zorgen die is uitgesproken tijdens de vergadering is die over zorgvuldige 

besluitvorming. We doen in de MRA niet aan formele besluitvorming, maar tegelijkertijd 

gebeuren er wel allerlei dingen en worden er wel afspraken gemaakt. Er wordt over miljarden 

gepraat met het Rijk, maar hoe komen we daarbij tot standpuntbepaling als MRA? Daarvoor 

moeten we elkaar goed weten te vinden, en goede afspraken maken over hoe we dingen 

agenderen en waar en wanneer we ze agenderen. En wat gebeurd er als je het grondig met 

elkaar oneens bent? Ook daar moeten we nog een ei over leggen met elkaar.  

Tegelijkertijd moeten we ook koesteren wat we hebben. In veel andere regio’s 

(bijvoorbeeldm de MRDH, maar ook regio Zwolle) wordt met enige regelmaat met jaloezie 

gekeken naar de informele netwerksamenwerking die we hier met elkaar hebben 

bewerkstelligd. We zitten nu in een fase waarin we veel dingen uitvinden en opbouwen, en 

we moeten daarbij niet te veel vasttimmeren, maar gezamenlijk verder evolueren. 

Hoe zorgen we ervoor dat we in de MRA zowel de grote als kleine gemeenten aangehaakt 

houden? En dat raden en staten goed in positie blijven? Iedereen moet het gevoel krijgen dat 

hij/zij ook een steentje bijdraagt aan de MRA samenwerking. Er wordt in verschillende 



 

gemeenten al een ketering gezien: het gesprek gaat steeds vaker over de inhoud, en steeds 

minder over governance. Dat moeten we koesteren en verder aanwakkeren. Raadsleden zien 

ook dat sinds de nieuwe Samenwerkingsafspraken een aantal positieve veranderingen zijn 

doorgevoerd. Men was bijvoorbeeld erg lovend over de nota van beantwoording die bij de 

Meerjarenbegroting zat.  

In het gesprek is ook uitgebreid aandacht geweest over ambassadeursrol. Van bestuurders, 

maar ook van de meest betrokken raadsleden. Het helpt voor die ambassadeurs rol om vaker 

het inhoudelijke gesprek te voeren, meer van elkaar te leren als deelnemers of deelregio’s, en 

bijvoorbeeld bij elkaar op bezoek te gaan, en om meer zicht te krijgen op resultaten van de 

samenwerking. En ook hoe zich dat doorvertaald in wat de deelnemers aan de MRA hebben. 

In de AV is geconcludeerd dat dat laatste overigens wel iets is wat gemeenten zelf (of in de 

deelregio) met elkaar scherp moeten krijgen. 

Naar aanleiding van een opmerking over het tijdig verzenden van de stukken is in de AV 

geconcludeert dat de stukken voor de Algemene Vergadering tegenwoordig standaard drie 

weken van tevoren worden verzonden, dat alle data van de AV bekend zijn, dus dat hier in de 

deelregionale voorbereiding rekening mee gehouden kan worden. 

 

7. Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen punten ingebracht tijdens de rondvraag. 


